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TJÄNSTEUTLÅTANDE 
Riktlinjer för sponsring i Knivsta kommun 

Förslag till beslut 
 

Kommunstyrelsen antar ”Riktlinjerna för sponsring i Knivsta kommun” enligt 
förslag 2024-11-07.  

Sammanfattning av ärendet  
Riktlinjerna syftar till att ge tydlighet och ramar för två delar inom sponsring. Den ena 
delen är när Knivsta kommun är sponsringsmottagare och den andra när Knivsta 
kommun är sponsor.  

Kommunen är skyldig att agera objektivt genom att alltid iaktta saklighet och 
opartiskhet. Kommunen får inte ge individuellt inriktat stöd till enskilda näringsidkare 
om det inte finns särskilda skäl. Detta gäller även sponsring.  

Sponsringssamarbeten ska tåla att granskas av allmänheten. Riktlinjerna ger 
kommunens verksamheter en ram för hur detta ska göras korrekt.  

Ärendets uppkomst och historik 
Verksamheter inom Knivsta kommun möter frågor om hur sponsring ska hanteras. 
Det har inte varit ett ärende för politiskt beslut innan. De framtagna riktlinjerna 
syftar till att tydliggöra när och under vilka förutsättningar kommunen kan ingå avtal 
om sponsring.   

Rättslig utredning 

Lagstöd  
Kommunallagen (2 kap. 8 §) 

Regeringsformen (1 kap. 9 §) 

Lagen om offentlig upphandling 

Interna styrdokument 
Regler för föreningsstöd i Knivsta kommun 
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Detta innebär riktlinjerna 
Riktlinjerna omfattar två delar, den ena delen då kommunen är sponsormottagare 
och den andra då kommunen är sponsor. Dokumentet tydliggör ramen för de regler 
som gäller för båda dessa delar. Det blir tydligt att sponsringssamarbeten ska tåla 
granskning av allmänheten och får inte resultera i att en extern aktör gynnas av 
kommunen i något annat sammanhang. När Knivsta kommun är sponsormottagare 
ska det vara av tillfällig natur och får aldrig tillämpas så att en verksamhet blir 
beroende av den.  

Dokumentet omfattar sponsring och ska inte blandas ihop med reklam som hanteras 
i ett annat dokument som Knivsta kommun har, regler och rutiner för reklam och 
priser i Knivsta kommun.  

Ekonomiska konsekvenser 
Ärendet är en riktlinje och innebär inga ekonomiska konsekvenser.  

Barnkonsekvensanalys  

Barnkonsekvensanalys är gjord enligt checklista. 

Samlad bedömning 
Sponsringssamarbeten där Knivsta kommun är sponsor eller där Knivsta kommun är 
mottagare av sponsring har tidigare inte fattats beslut om. Genom riktlinjerna blir 
det tydligt om vad som gäller i det båda delarna och det blir också möjligt att hantera 
sponsring och dess fördelar på ett korrekt sätt.   

Underlag för beslut och beslutsexpediering 

Underlag för beslut 
Tjänsteutlåtande 2024-11-07 
Förslag på riktlinjer för sponsring i Knivsta kommun 2024-11-07 
 

Beslutet skickas till 
Akten  

Catrine Wermelin 

Kontorschef fritid och kultur  
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Barnchecklista inför beslut 
Alla under 18 år är att betrakta som barn. 

1. Påverkar beslutet barn? 
 

Ja  Nej   

 

2. Hur har barns bästa beaktats? 
Genom riktlinjerna angående sponsring så blir det möjligt att barn kan komma att ta 
del av sponsring inom tydliga ramar och på ett korrekt sätt.  

3. Beskriv eventuella intressekonflikter. 
 

4. Barn tillfrågas vid övergripande fleråriga planer/styrdokument. Har 
så skett? 

Ja  

Nej    

Inte aktuellt. Beslutet rör inte en övergripande flerårig plan eller ett flerårigt 
styrdokument.  
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